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Anhang B 

Adjektive 

1 Adjektive auf –ος –η -ο 

 Singular Plural 
Mask. Fem. Neutr. Mask. Fem. Neutr. 

Nom. μεγάλος μεγάλη μεγάλο μεγάλοι μεγάλες μεγάλα 
Vok. μεγάλε μεγάλη μεγάλο μεγάλοι μεγάλες μεγάλα 
Akk. μεγάλο μεγάλη μεγάλο μεγάλους μεγάλες μεγάλα 
Gen μεγάλου μεγάλης μεγάλου μεγάλων μεγάλων μεγάλων 
 

2 Adjektive auf –ος –α -ο 

 Singular Plural 
Mask. Fem. Neutr. Mask. Fem. Neutr. 

Nom. ωραίος ωραία ωραίο ωραίοι ωραίες ωραία 
Vok. ωραίε ωραία ωραίο ωραίοι ωραίες ωραία 
Akk. ωραίο ωραία ωραίο ωραίους ωραίες ωραία 
Gen ωραίου ωραίας ωραίου ωραίων ωραίων ωραίων 
 

Erläuterung: Diese Adjektive sind mit den Adjektiven vom Typ 1 weitgehend 
identisch. Sie unterscheiden sich von ihnen nur insofern, als ihr Stamm auf einen Vokal 
endet und alle Endungen des Femininen Singulars den Vokal -α statt -η aufweisen. 

3 Adjektive auf -ύς -ιά- ύ/ής –ιά -ί 

 Singular Plural 
Mask. Fem. Neutr. Mask. Fem. Neutr. 

Nom. φαρδύς φαρδιά φαρδύ φαρδιοί φαρδιές φαρδιά 
Vok. φαρδύ φαρδιά φαρδύ φαρδιοί φαρδιές φαρδιά 
Akk. φαρδύ φαρδιά φαρδύ φαρδιούς φαρδιές φαρδιά 
Gen φαρδιού φαρδιάς φαρδιού φαρδιών φαρδιών φαρδιών 
 

 Singular Plural 
Mask. Fem. Neutr. Mask. Fem. Neutr. 

Nom. δεξής δεξιά δεξί δεξιοί δεξιές δεξιά 
Vok. δεξή δεξιά δεξί δεξιοί δεξιές δεξιά 
Akk. δεξή δεξιά δεξί δεξιούς δεξιές δεξιά 
Gen δεξιού δεξιάς δεξιού δεξιών δεξιών δεξιών 
 

Anmerkung: Es sind dies einmal die wichtigsten Versionen für den Anfang. Zu einem 
späteren Zeitpunkt kommen auch die eher selteneren Versionen auf -ύς, -ιά, -ύ; -ής, -
ές; -ής, -ιά, -ί; -ης, -α/-ισσα, -ικο; -άς, -ού, -άδικο und -ων, -ουσα, -ον hinzu, 
außerdem eine Liste undeklinierbarer Adjektive und die Regeln für die Steigerung. 
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